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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2021/22:861 Äldreomsorgslyftet

Det är bra att det finns statliga stöd till våra kommuner för att de ska kunna 
utveckla sin verksamhet. Det som kan vara en nackdel är när de statliga stöden 
är alltför detaljerade så att de inte i praktiken går att använda fullt ut. Det är ofta 
de minsta kommunerna som drabbas av detta, samtidigt som det ofta är små 
kommuner som har störst behov av stödet.

I Äldreomsorgslyftet har det gått ut riktade medel till kommunerna för att 
kunna vidareutbilda sin personal. Pengarna är knutna till ett specifikt år. De 
kommuner som till exempel av kapacitetsskäl väljer att låta sin personal varva 
studier och arbete behöver längre tid på sig att genomföra utbildningen 
eftersom deltidsutbildning går över flera terminer. Behövs det 
även språkutbildning så kan det ta ännu längre tid.

Vissa kommuner riskerar att behöva betala tillbaka statsstöd som de behöver på 
sikt eftersom de inte kan förbruka alla kronor under aktuellt verksamhetsår.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Vad avser ministern att göra så att statsstöd som kommer kommunerna till del 
blir mer användbart till det som är tänkt?

………………………………………

Martina Johansson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-21
Besvaras senast
2022-02-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


